
Motie - financiële middelen Duurzaamheidsbeleid  

(gewijzigde versie d.d. 2 juni 2023) 

De raad van de gemeente Purmerend, in openbare vergadering bijeen op 8 juni 2023,  

behandelend ‘De Voorjaarsnota’, 

 

Constateert dat 

▪ Het college, in zijn beantwoording op technische vragen van GroenLinks m.b.t. de voorjaarsnota over 

de eigen middelen die Purmerend uittrekt voor het duurzaam maken van de gemeente, aangeeft dat:  

“Op grond van de afweging die noodzakelijk is voor een sluitende begroting in de komende jaren wij 

daarom voornemens zijn om een deel van de eigen middelen op het terrein van duurzaamheid niet 

meer in te zetten en maximaal Rijks- en provinciale middelen in te zetten.  

 

Overweegt dat 

▪ De Raad de ambities voor het duurzaamheidsbeleid nog moet vaststellen (in de 

Duurzaamheidsagenda) 

▪ Een gedegen duurzaamheidsbeleid bijdraagt aan verlaging van energiekosten voor huishoudens. 

▪ Gedegen duurzaamheidsbeleid tevens een positief effect heeft op natuur en milieu. 

▪ Het aantal koopwoningen met een laag energielabel ruim 1.800 woningen bedraagt, terwijl het 

rijksbudget tot 2025 kan worden ingezet voor 544 koopwoningen.  

▪ Voor de jaren 2023, 2024 en 2025 Rijksmiddelen worden toegezegd. Echter, er ook voor de jaren 2026 

en 2027 geen eigen middelen worden geraamd.  

 

Verzoekt het college 

1. Niet op voorhand uit te sluiten dat eigen middelen kunnen worden ingezet in het uitvoeren van de 

ambities van het Duurzaamheidsbeleid als Rijks- en Provinciale middelen niet toereikend zijn en;  

2. Als deze middelen te zijner tijd onvoldoende blijken te zijn met een voorstel te komen of en hoe eigen 

middelen worden ingezet.  

 

Purmerend,  8 juni 2023 

 

Indieners 

GroenLinks, C. Brocken-Swart 

Gemeentebelangen Purmerend, J. Albers 
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Pre advies college  
(bij oorspronkelijke voorgenomen motie met als dictum: “dat waar er ondanks Rijks- en provinciale middelen 
tekorten ontstaan in het uitvoeren van de ambities van het Duurzaamheidsbeleid in de komende 5 jaar, dit 
aan te blijven vullen met eigen middelen.” 
 
Wij ontraden deze motie omdat we in het licht van de financiële situatie van de gemeente niet op 
voorhand kunnen zeggen dat we tekorten in het duurzaamheidsbeleid vanuit de eigen middelen kunnen 
aanvullen. Een dergelijk verstrekkende uitspraak zouden we overigens voor geen enkel onderdeel van de 
begroting kunnen doen. Het college blijft zich binnen de beschikbare middelen maximaal inzetten voor 
het verduurzamen van onze gemeente.   

 

 

 

 

Uitslag 

De motie is ingetrokken       RvdL-30jun23 

 


